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پورموسوی: یک امتیاز مقابل استقلال را به سختی کسب کردیم
قانع امتیاز  این  به  گفت:  کردیم،  کسب  سختی  به  را  استقلال  مقابل  امتیاز  یک  اینکه  به  اشاره  با  رفسنجان  مس  فوتبال  تیم  سرمربی 

<;br&#47;><br&#47>.هستیم

به گزارش سایت خبری پُرسون، سیروس پورموسوی سرمربی مس رفسنجان پس از تساوی بدون گل تیمش از سری رقابتهای هفته نوزدهم لیگ برتر
فوتبال ایران مقابل استقلال در ورزشگاه شهدای مس، اظهار کرد: به خانوادههایی که عزیزان خود را از دست دادند، تسلیت میگویم، واقعا سخت است

و کام ما هم از این اتفاق تلخ شد.

وی ادامه داد: از مدیران و مسئولان شهری که در کنار ما بودند و قول دادند در کنار ما باشند تشکر میکنم چون باعث دلگرمی من به عنوان مربی و
بازیکنان میشود. از حضور هواداران تشکر میکنم، چون احساس میکنم که امروز آشتی کردند، حتی آنهایی که آمدند و استقلال را تشویق کردند.
امیدوارم هواداران در بازیهای بعدی هم از تیمشان حمایت کنند. این یک امتیاز را به سختی کسب کردیم. شما میدانید که ما داشتیم شکل میگرفتیم
اما جولانی مصدوم و کارمان خراب شد. فکر میکنم روند تیم ما خیلی خوب بود و فرصتهای خوبی را هم از دست دادیم اما به هر حال به همین تک

امتیاز هم قانع و خدا را شکر میکنیم و به بازیهای آینده امیدوار هستیم.

سرمربی تیم فوتبال مس رفسنجان در مورد عملکرد داوری و دیدار آتی تیمش مقابل نساجی، گفت: قطعا تا بازی نساجی اینجا هستیم و پس از آن باید
با بازیکنان و مدیریت صحبت کنیم. هدف ما این است که تیم به آرامش برسد. بعد از بازی با آلومینیوم همه دوست داشتند بمانند و طبق برنامه ریزی
که داشتیم همه ماندند و طی یکی دو روز آینده که فشار تمرینات کم میشود از بازیکنان خواستم به میان مردم بروند تا آنها با ما آشتی کنند. مطمئن
باشید این اتفاق رخ میدهد. در مورد داوری نیز باید بگویم منصوریان داور جوانی بود و چون بازیکنان گله میکردند روی صحنه کرنر چند دقیقه باید

بازی را نگه میداشتند و میثم تیموری معتقد بود که روی او خطا شده است.

پورمورسوی در خصوص جذب بازیکن جدید نیز بیان کرد: یک جای خالی در لیست بازیکنان بزرگسال و یک جای خالی در لیست زیر ۲۳ سال داریم. بعد
از دیدار نساجی باید به نتیجه برسیم. همه بازیکنان خوب بودند و جنگیدند و امیدوارم با همین تیم تا پایان کار را ادامه دهیم و یک جای خالی داریم و

باید احتیاط کنیم.

وی ادامه داد: بهترین راه این است قبل از اینکه بازیکنان بیرون بروند آنها را صدا کنیم و بدانیم چه کسی با آنها مذاکره و دعوت به همکاری کرده
است؟ اگر گفتند پورموسوی است در خدمت شما هستم و اگر فرد دیگری بود باید پاسخگو باشد. از همکارانی که بیرون هستند تقاضا میکنم اجازه
دهند این تیم به آرامش برسد. هر دوستی که اینجا کار کرده و رفته به عنوان همکار تشکر میکنم و خسته نباشید میگویم و هر اختلاف درگیری است

باید به پایان فصل موکول شود. این سه، چهار فردی که جذب کردهایم باشگاه آنها را صدا کند و ببیند چه کسی با آنها مذاکره کرده است.


